
 
Bestyrelsesmøde	mandag	den	30.	januar	2023	kl.	19.00		
	
Til	stede:	Charlotte,	Ole,	Bodil,	Annette,	Ulli,	Lenette,	Jan,	Gisela.	
Referent:	Annette	

1) Godkendelse	og	gennemgang	af	sidste	referat		
	
Godkendt	med	følgende	bemærkninger.	

- Ole	henter	vores	”flag”	næste	gang	han	er	i	Nordjylland	
- Vi	fik	ikke	en	hjertestarter	–	Ole	prøver	at	søge	ved	NordeaFonden	
- Vi	fik	ikke	et	sponsorat	ved	Broagersparekasse	–	vi	prøver	at	søge	igen	
- Vi	må	gerne	låne	de	udvendige	arealer	ved	Dybbøl	spejderhytte	til	vores	

sommerafslutning.	
- En	stor	del	af	instruktørerne	har	været	på	lydigheds	modul	9.5,	der	handler	om	

konkurrence	afvikling.	
- Der	er	stadig	ikke	kommet	en	dato	for	mødet	omkring	Kær	Vestermark.	
- Fremadrettet	skriver	vi	i	vores	konkurrence	opslag	at	der	er	mulighed	for	at	

købe	forplejning	i	”kantinen”.	
- Der	er	ikke	så	mange	hunde	på	hverdagslydighed	(øvet)	
- Der	har	været	afholdt	møde	omkring,	hvad	forskellen	er	på	hverdagslydighed	

og	familiehold	–	vi	kom	frem	til	at	der	ikke	en	nogen	forskel	og	at	vi	fremad	
rettet,	kalder	holdene	for	hverdagslydighed.	

- D.	9/2	klokken	12.00	afholdes	vi	møde	med	Kommunen	omkring	mere	lys	på	
træningspladsen.	
	

2) Konstituering	af	bestyrelsen		
	
- Formand:	Charlotte	Christensen	
- Næst	formand:	Ole	Ravn	
- Sekretær:	Annette	Lund	Jensen	
- Bestyrelsesmedlem:	Ulli	Toft	
- Suppleant:	Lenette	Iversen	
- Suppleant:	Jan	Søgaard	

	
3) Datoer	for	kommende	bestyrelsesmøder	i	2023		

	
Bestyrelsesmøder:	
	

- 8/5-2023	
- 17/8-2023	
- 9/10-2023	

Generalforsamling:	

- 23/11-2023		
	
	
	



4) Post	og	nyheder	fra	DcH-Danmark	og	-Kreds	4			
	

- Vi	skal	indsamle	de	gamle	DcH	numre,	så	vi	kan	se	hvornår	
vores	medlemmer	har	jubilæum.	

- Det	er	blevet	dyrt,	at	trykke	DcH-	bladet,	vi	vælger	fremover	
kun	at	få	100	stk.	da	det	ikke	er	alle,	der	er	interesseret.	

- Der	er	kommet	ny	webmester	i	kreds	4,	det	er	Bodil		
- Der	er	delte	meninger	i	kreds	4	om	hvor	meget	vi	skal	

reklamere.	I	DcH-Broager	vælger	vi	at	forsætte	med	at	
reklamere	som	vi	plejer.	

- DcH-Broager	er	den	3.	største	klub	på	landsplan	og	den	
største	i	kreds	4.	
	

5) Kassereren	–	regnskab	og	medlemstal		
	

- Medlemstal	pr.	d.d.		er	247	personer	
- Indestående	i	sparekassen	er	pr.	d.d.	312.336,-	kr.	
- De	penge	vi	i	fremtiden	for	fra	Ok,	skal	bruges	til	præmier	og	gaver.	

	
6) Bordet	rundt		

	
Gisela:		
Hvornår	starter	vi	på	sommertræning?	-	det	gør	vi	i	uge	14.	der	er	træning	
lørdag	d.	1.april.	
	
Ulli:	
	i	fremtiden	er	der	ingen	holdledere,	når	vi	afholder	lydigheds-konkurrencer,	
deltagerne	må	selv	finde	vej.	

- Ole	og	Ulli	aftaler	et	møde	med	DcH-Aabenraa,	omkring	afholdes	af	en	E	
konkurrence	i	2024.	

- Vi	ønsker	at	indkøbe	materiale	til	”kridt-spor”-	Ole	står	for	indkøbet.	
- Der	er	udfordringer	med	at	træne	ved	Nybøl-cross-banen	da	der	ofte	er	jagt	på	

området.	
- Hvornår	afholder	vi	venskabskonkurrence?	–	Det	gør	vi	søndag	d.	8	oktober.	

Charlotte	skriver	til	de	andre	venskabsklubber	og	høre	om-	og	hvis,	hvornår	de	
holder	konkurrence.	

- Vi	vil	gerne	have	ryddet	træningsområdet	ved	Nybøl	Nor	–	Ulli	finder	ud	af	
hvor	meget	vi	må	rydde.	Han	taler	også	med	”ismanden”	i	Dybbøl	om	vi	må	
bruge	nogle	af	hans	marker	til	spor.	
	
Jan:		
Ønsker	at	deltage	i	sporkursus	omkring	E-spor,	lørdag	d.	29.	april.		
Charlotte	undersøger	om	han	er	tilmeldt.	
	
Ole:	

- Der	begynder	at	komme	en	del	sponser	gaver	ind.	
- Vi	har	indgået	en	2-årig	total	sponser	aftale	med	Olivers.	

	
	
	



	
	
Lenette:		

- Vi	mangler	folk	til	at	samle	sponsergaver.	
- Zension	vil	komme	med	en	stand	til	vores	konkurrence	d.	23/4-2023	
- Pernille	og	Gitte	kommer	og	afholder	et	event	omkring	aktivering	af	hund.	
- Pernille	kommer	og	holder	foredrag	om	førstehjælp	til	hund.	
- Husk	at	informere	Charlotte,	før	vi	slår	event	op	på	Facebook.	

	
Annette:		
Finder	en	dato	til	et	fitness	event.	

- Taler	med	Hundekælderen	om	et	event	i	klubben.	
	
Bodil:		
fortsætter	med	at	købe	godbidder,	til	salg	i	klubhuset.	
	
Charlotte:		

- Der	bliver	afholdt	AG-venskabskonkurrence,	torsdag	d.	31/8-2023	
- Hvad	gør	vi	med	køkkenet?	–	Ole	spørg	Kenneth	om	han	vil	hjælpe	med	at	

sætte	det	op	–	Ole	og	Kenneth	måler	det	hele	op	–	Charlotte	og	Annette	tager	til	
Ikea	og	køber	køkkenet	+	diverse.	

- Bodil	og	Charlotte	har	i	december	gennemgået	samtlige	medlemmer,	for	at	få	
styr	på	det	rullende	kontingent.	

- 1.	maj	kan	vores	nye	mark	blive	sået	til	-	vi	skal	kigge	på	noget	hegn	der	efter.	
- Der	er	en	ekstra	gave	til	dem	der	kommer	alle	12	gange	på	hvalpeholdet	–	

Gisela	sørger	for	at	vi	har	gaverne	klar	til	afslutning	på	hvalpeholdene.	
- Der	er	kommet	en	rabat	kode	på	10	%	fra	Dog	coach,	Charlotte	sender	den	til	

alle	medlemmer.	
	

7) Kommende	opgaver	eller	arrangementer	(herunder	også	arrangementsudvalget) 
 
-		Fastelavn	–	bliver	afholdt	d.	11/3-2023	
-		Stævner	–	er	der	styr	på	
-		Sommerafslutning	på	plads	–	Vi	afholder	vores	sommerafslutning	d.	21/6-2023	
				ved	Dybbøl	spejderhytte	
	

8) Vedrørende	træning		
	
- Laila	er	startet	som	aspirant	på	rallyholdene,	hun	er	tilmeldt	uddannelsen	i	

efteråret.	
	

9) Nyt	fra	websiden,	FB	og	det	nye	tilmeldingssystem		
	
- Vi	lægger	stadig	billeder	på	Facebook	
- Træningsplanerne	ligger	på	hjemmesiden	”under”	træning.	

8)			Eventuelt		

-	intet	under	eventuelt.	


